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-projekt - 

PROTOKÓŁ NR XXXIX/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 8 czerwca 2018 roku 

 

XXXIX Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.8.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof  Kwaśniewicz 

Ludwika Teresa Oszczyk – dyrektor GOPS  

Maria Bokun – Dyrektor KOK 

Maja Muszyńska – Dyrektor KOSiR 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXXIX sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest 

władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przystępujemy do przyjęcia 

porządku obrad. Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa ma 

wnioski, uwagi do porządku obrad? W punkcie 11 proszę wpisać podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie realizacji zadania 

pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce–Kobierzyce oraz budowa drogi dla 

rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie–Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie 

gminy Kobierzyce”. Proszę pana wójta o uzasadnienie. 

 

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć: Wprowadzony projekt uchwały jest wynikiem rozstrzygnięcia 

przetargowego na ścieżki rowerowe, które chcemy rozstrzygnąć jak najszybciej. Mamy finansowanie 

na to zadanie w budżecie, natomiast państwo podejmując uchwałę wyraziliście zgodę, że wysokość 

maksymalna majątku, który będzie przekazany do Powiatu po wybudowaniu to będzie 750 000 zł a po 
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rozstrzygnięciu przetargowym jest 900 000 zł wobec tego o 150 000 zł więcej  i w związku z tym  

potrzebujemy państwa zgody w tym zakresie. 

 

 Kto z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad z autopoprawką proszę o 

podniesienie ręki. 

 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 11 głosami /11 obecnych i przedstawia się następująco; 

 

 

Porządek obrad 

 

1.Otwarcie XXXIX Sesji Rady Gminy. 

2.Przyjęcie porządku obrad.  

3.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

5.Absolutorium dla Wójta Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu za rok 2017. 

5.1. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 2017. 

5.2. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu 

Gminy Kobierzyce za rok 2017. 

5.3 Przedstawienie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2017 przez Komisje 

Rewizyjną oraz opinie stałych Komisji Rady Gminy. 

5.4 Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2017. 

5.5 Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego Wójta Gminy Kobierzyce za rok 2017. 

5.6 Przedstawienie przez Komisje Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2017. 

5.7 Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2017. 

5.8 Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2017. 

5.9 Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym Gminy Kobierzyce za rok 2017. 

5.10 Podjęcie uchwały w zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za rok 

2017. 

5.11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z 

wykonania budżetu za rok 2017. 

6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 
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7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8.Podjęcie uchwały sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/68/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 27 

maja 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Gminie Kobierzyce lub jednostkom organizacyjnym Gminy oraz wskazania organów i osób do 

tego uprawnionych. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kobierzyce”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we Wsi Wysoka. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej Powiatowi Wrocławskiemu 

w zakresie realizacji zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce–Kobierzyce 

oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie–Ślęza, stanowiących część tras 

rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

12. Interpelacje radnych. 

13.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

14. Zapytania radnych i sołtysów. 

15. Wnioski i sprawy różne. 

16. Komunikaty Przewodniczącej. 

17. Zakończenie obrad.  

 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.4.  

Na salę obrad przyszedł radny Wiesław Muraczewski. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.5.1. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła sprawozdanie  Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 

2017. 

 

Ad.5.2. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Gmina Kobierzyce uzyskała pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy Kobierzyce za 2017 r. 
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Ad.5.3. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik odczytał pozytywną opinię 

Komisji Rewizyjnej ze sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 rok. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Kobierzyce za 2017 rok. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu gminy Kobierzyce za 2017 rok. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Kobierzyce za 2017 rok. 

 

Ad.5.4  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła  sprawozdanie finansowe za 2017 rok. 

 

Ad.5.5. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Rewizyjnej o rozpatrzeniu sprawozdania finansowego za 2017 rok. 

 

Ad.5.6. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce za rok 2017. 

 

Ad.5.7. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska odczytała uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce.  

 

Ad.5.8. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania lub uwagi do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2017? 

BRAK. 

 

Ad.5.9. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania lub uwagi do sprawozdania finansowego za rok 2017? 

BRAK. 
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Ad.5.10. 

GŁOSOWANIE:  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXXIX/751/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Kobierzyce za rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.5.11 

GŁOSOWANIE:  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXXIX/752/18 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z 

wykonania budżetu za rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. Do absolutorium przychyla się również radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, co wyraziła na 

poprzedniej sesji. Gratulujemy Panie Wójcie absolutorium i pragnę dodać, że w tej kadencji jest to 

ostatnie absolutorium. 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła  projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Łukasz Orfin: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

 nr XXXIX/753/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła  projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Łukasz Orfin: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie mam uwag do przedsięwzięć 

zapisanych w WPF i jego zmian, ale mam uwagę do kwoty upoważnienia do zaciągania zobowiązań 

dla pana wójta. Na sesji w marcu przyjmowaliśmy taką uchwałę i tam była kwota 10 mln zł a teraz jest 

zapisana kwota 100 mln zł i uważam, że dziesięciokrotny wzrost tej kwoty na utrzymanie ciągłości 

funkcjonowania jednostki jest przesadzony, bo gdybyśmy w ciągu roku budżetowego wydali 100 mln 

zł na ciągłość funkcjonowania jednostki budżetowej to skąd byśmy wzięli przy budżecie 200 mln zł 

środki na następne zadania. Dlatego też wstrzymam się od głosowania.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11  głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła uchwałę 

nr XXXIX/754/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła  projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Łukasz Orfin: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIX/755/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/68/11 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 27 maja 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Kobierzyce lub jednostkom organizacyjnym 

Gminy oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Chcemy, aby nie tylko północ gminy się rozwijała ale też południe 

i myślę, że ta uchwała na to pozwoli. 

Radny Adam Raś: Czy działki zagrodowe też pomniejszamy czy zostają bez zmian? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Zagrodowe są z możliwości 

zmniejszenia wyłączone. To wynika z ustawy o gospodarce nieruchomościami i o ochronie 

gruntów rolnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Bardzo się cieszę, że ta 

uchwała jest procedowana i że ją przyjmiemy. Inicjatorem tej zmiany był radny Andrzej 

Krzesłowski, który chciał żeby te areały w miejscowościach pozmniejszać. Rozmawiałam z 

panem wójtem, Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała i efektem tego jest projekt tej 

uchwały. 

Radny Henryk Łoposzko: Kilkanaście lat temu był problem zbyt małych działek stąd wtedy 

było 15 arów. Często okno w okno sąsiada stawiało się dom i też mieliśmy prośby aby 

zwiększyć ten areał i wtedy ustaliliśmy tutaj na południu te 15 arów.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Teraz też słyszę różne głosy, niekoniecznie 

tylko aprobaty. Jeśli ktoś chce działkę większą to może kupić dwie mniejsze. Większość 

mieszkańców rzeczywiście oczekuje tego, żeby działki były mniejsze.  

Na salę przyszedł radny Dariusz Matuszewski. 

Radny Jarosław Zawisza: Też się spotkałem z głosami, że po co tak zagęszczamy. My nie 

dajemy żadnego obowiązku tylko możliwość. Myślę, że idziemy w dobrym kierunku 

ujednolicenia w całej gminie. Słyszałem, że jest też taka możliwość, żebyśmy ujednolicali też 

temat skosów na dachach bo ciągle też  poprawiamy na pojedyncze wnioski i myślę, że 

szkoda po prostu tej roboty.  

Radny Adam Raś: Kilkanaście lat temu w tych mniejszych miejscowościach gminy 

zazwyczaj budowali się rolnicy albo dzieci rolników. W tej chwili jest dużo mieszkańców 

nowych, którzy przyjeżdżają z miasta i chcą się na wsi wybudować i te działki 15 arowe to 
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jest dla nich jakieś wyzwanie. Być może te 10 arów wpłynie na rozwój południowej części 

naszej gminy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Faktycznie w tych nowych planach musimy 

coś zrobić z tymi zapisami, przemyśleć dokładnie zwłaszcza w kwestii kształtowania dachów. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIX/756/18 w sprawie zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kobierzyce”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIX/757/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wysoka. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Łukasz Orfin: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIX/758/18 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/575/17 z dnia 01.09.2017r. w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie realizacji 

zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce–Kobierzyce oraz budowa 

drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie–Ślęza, stanowiących część tras rowerowych 

na terenie gminy Kobierzyce”. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Brak. 

 

Ad.13. 

Brak. 

 

Ad.14. 
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Brak. 

 

Ad.15. 

Radny Wiesław Muraczewski: W Ślęzie przy rzece jest teren zielony. Jest konieczność częstszego 

sprzątania tego terenu i postawienia toi-toi.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ten plac robi wrażenie. Toi-toi można postawić ale czy 

on nie zostanie zdewastowany i czy spełni funkcję ? Możemy postawić na próbę. 

Radny Wiesław Muraczewski: Potrzebna tam jest kamera, która by monitorowała ten teren. Unikło 

by się też dewastacji i notorycznego zaśmiecania. A odnośnie toi-toi – możemy postawić na okres 

dwóch tygodni na próbę. My również jako sołectwo przeznaczyliśmy 20 000 zł z funduszu sołeckiego 

i będziemy chcieli zainstalować kamery, ale myślałbym tutaj raczej o wpięciu tego do monitoringu 

gminnego, który miałby być zlokalizowany w punkcie newralgicznym.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o kamerę – jedna kamera obrotowa ma być tam 

zainstalowana przy wyjeździe. Sprzątanie – jest to już uzgodnione ze będzie przed i po weekendzie. Z 

toi-toiem - spróbujemy. Zastanowimy się nad tym. 

Radny Czesław Stadnik: w naszej miejscowości tez jest taki kompleks i tez tam bardzo dużo ludzi 

przyjeżdża. Wystarczy pójść o godzinie 10.00 a tam naprawdę wiele rodzin przebywa, dzieci się 

bawią. Przeznaczyliśmy z pieniędzy soleckich część na toi-toia i ona będzie funkcjonowała.  

Radny Adam Raś: Dwie sprawy. Działka agencyjna przy głównej drodze w Dobkowicach rolna, 

nieużytek, bardzo dobra ziemia uprawiana przez wiele lat przez rolników. Stoi ugorem. Druga sprawa 

to przejazd kolejowy między Rolantowicami a Budziszowem. Stoi tam znak – nie dotyczy naszych 

mieszkańców, akurat to dotyczy. Często są tam kolizje, pourywane zderzaki, pozaczepiane miski. Jest 

to zaniżenie, jest to na terenie kolejowym ale tam pociągi nie będą już jeździć. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Wystąpienie do Kolei już było, oni na coś takiego nie reagują. 

My też się boimy wejść w teren bo to trzeba wyciąć na pewnym fragmencie, wylać asfalt – 

dość duży temat. Inwestycyjnie żeby tam wejść musi być zgoda Kolei pomimo, że brak tego 

toru. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest masa wniosków o progi. Tam jest nie próg 

tylko zagłębienie. To spełnia funkcję progu.  

Radny Adam Raś: Przed progami jest ograniczenie a tam jak się jedzie z prędkością 90/ha to 

się przeskakuje. 

Radny Jarosław Zawisza: Proszę pana wójta o przedstawienie sytuacji dotyczącej szeroko 

pojętego bezpieczeństwa czyli posterunku policji, monitoringu. Czy z firmy Rangers, która 

wcześniej prowadziła monitoring, czy nadal można z niej korzystać. Sytuacja się uspokoiła, 

ale pojawiają się pojedyncze przypadki włamań, kradzieży. Dotyczy to Bielan i mieszkańcy 

mają czasami dylemat czy dzwonnic na Policję czy do firmy Rangers w sprawie interwencji.  
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odnośnie monitoringu – na wtorek jesteśmy umówieni na 

spotkanie z kancelaria prawną i z pracownikami, którzy u nas zajmują się tym tematem. Nie 

jest to prosta sprawa, diabeł tkwi w szczegółach. W umowie jest wpisane, że do dyspozycji 

gminy przez 5 godzin na dobę będzie pojazd. Część będzie na wezwanie czyli jeżeli operator 

stwierdzi, że musi użyć interwencyjnej grupy, to wysyła taką grupę np. gdy widzi niszczenie 

mienia. Jesteśmy na ostatnim etapie przygotowania do przetargu ale będzie to zamówienie 

unijne, wobec tego dwumiesięczny okres do podpisania umowy – minimum, jeżeli nie będzie 

pytań , a na pewno będą. To będzie pozna jesień gdy będą pierwsze kamery. Czyli dzwonimy 

na Policję. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Po wielu rozmowach z Komendą Miejską i 

Wojewódzką Policji, uzgodniliśmy, że jednak adaptację tego piętra będzie wykonywała 

Policja, my w tym roku przekazujemy 300 000 zł, w przyszłym roku 200 000 zł. Już jest 38 

etatów na nasza Policję, do tego dochodzi 4 policjantów z drogówki. Oni nie będą etatowo 

przypisani do Kobierzyc, ale będą w Kobierzycach. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Są dwie umowy – jedna to jest przekazywanie dokumentacji 

do obiektu, którą my żeśmy kiedyś nabyli, druga właściwa o przekazywaniu środków i o tym, 

że wymagamy od Policji tych etatów itd. to będzie podpisana dopiero po sesji kolejnej, 

ponieważ my będziemy prosić państwa o przesunięcie w kwotach. 

Radny Czesław Stadnik: Czy w związku z suszą będą powołane komisje do szacowania strat 

i komu ewentualnie zgłaszać? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na dzień dzisiejszy Wojewoda nie ogłosił 

stanu klęski żywiołowej. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kolejna sesja odbędzie się 29 

czerwca o godz.9.00 , potem w lipcu jest okres urlopowy i kolejna po urlopie sesja odbędzie się 31 

sierpnia o 9.00. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXXIX Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.09.50. 

Liczba załączników: 2.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20180608. 
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Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 


